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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 30.05.2014 
 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dl. Palcău Ciprian care a fost ales preşedinte 

de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.99/2014 adoptată prin votul 
deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este 
de 2 luni. 

 
Dl. Palc ău Ciprian:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  

 
„Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 20 consilieri. Lipseşte dl consilier Rusu Constantin. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Viorel Arion şi dl. 
secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

 Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul dl. secretar Aurel Raţă-Bugnariu pentru a prezenta 
stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţa din data de 30.04.2014 și 19.05.2014.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 30.04.2014 și 
19.05.2014. 

Procesele verbale ale şedinţelor  anterioare, din data de 30.04.2014 și 19.05.2014, au 
fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele şedinţei anterioare, se supun 
aprobării Consiliului local.” 

 
Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
 „În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Propun suplimentarea ordinii de zi, prin introducerea după punctul 21, a următoarelor 

două proiecte de hotărâri: 
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1. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român în 
domeniul public al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 1946 mp înscris în CF 
nr.67004 al municipiului Hunedoara, nr. cadastral 67004 situat pe strada Urcușului, municipiul 
Hunedoara 

2. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara. ” 

  
Dl. Palc ău Ciprian:  
 „Supun la vot ordinea de zi  suplimentată, care se aprobă în unanimitate.  
Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.   
 
După punctul 21 al ordinii de zi se va lua o pauz ă de 10 de minute pentru 

studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate. 
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul(se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2014. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-5  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.132/2014 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 
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La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  încadrarea terenurilor pe zone şi categorii de 
folosinţă, în intravilan şi extravilan.  
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Sunt cetățeni, care în perioada în care a stat acest proiect de hotărâre pe site, au 

avut obiecții, să le dăm cuvântul.” 
 
Dl. Burdulea Dacian : 
”Este vorba de această fundătură, aflată în stânga bisericii baptiste, unde s-au 

construit două case, și atașată în 2013 la Aleea Mierlei, care este o fundătură de pământ, fără nici o 
utilitate. Toate utilitățile din zonă au fost făcute pe cheltuială proprie, aducțiune de apă, canalizare, 
gaz, energie. Ca și arteră circulabilă, s-a realizat prin dezlipire de teren din proprietate personală și 
alipită alee-i care era înainte, acelei poteci, pentru a putea devenii circulabilă. Există această 
dezlipire pentru 65 mp de teren, care s-a transformat în străduță. Toată apa fluvială din zona 
garajelor se scurge în cele două curți, nr. 8 și 10. Nu există rigolă, nu există nimic, eu nu știu dacă 
această fundătură poate fi încadrată la zona B. Zona B este zonă echivalentă străzilor G. Enescu, 
mai sunt câteva acestea, de super străzi. Eu zic că această fundătură care este aici în spatele 
primăriei, poate fi vizitată de orice membru sau angajat al primăriei, în 3 minute. 

V-aș ruga să modificați încadrarea acestei fundături, pentru cele două numere 8 și 10, 
în ceva real. Vă mulțumesc.” 

 
Dna Opri șiu Corina : 
”Având în vedere locația străzii, nu avem cum să scoatem din centrul orașului și să o 

alipim altei zone. Din punct de vedere tehnic, am discutat cu conducerea tehnică, a primăriei și o să 
fie, în funcție de buget…” 

 
Dl. Burdulea : 
”Și cine îmi decontează mie cheltuielile pentru tot ce am făcut acolo, primăria, nu?” 
 
Dna Opri șiu Corina : 
”Asta este altă problemă.” 
 
Dl. Burdulea : 
”Îmi decontați toate cheltuielile și eu vă plătesc impozit pentru zonă B. Mi se pare 

normal, doamnă, nu mi-ați dat nici un capăt de ață, decât o autorizație de construcție pe care am 
plătit-o cu foarte mulți bani.” 

 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Corect ce spune, eu sunt de acord.” 
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Dl. Magaon Jane : 
”Este vorba de o străduță din Lătureni, unde s-au construit cinci case, mai sunt încă 8 

locuri, unde se vor construi. Din terenuri vândute de anumiți proprietari care era zonă agricolă, s-au 
construit case sunt cinci case. Oamenii și-au construit casele și pe lângă ele, apă, canal, curent, 
toate utilitățile, pe banii lor proprii. Problema este alta, ei nu au venit să facă cerere de impozit, au 
cerut ca străduța lor să fie preluată de către primărie. Răspunsul a fost nefavorabil. Aș dori să întreb 
dacă totuși s-au dat autorizații de construcție, dacă acești oameni plătesc impozit, de ce nu se ia 
acea străduță în administrarea primăriei, pentru că acum are tot ce trebuie, apă, canal, curent, gaz. 
Până acum am înțeles, că trebuia să plătească niște cheltuieli, dar acum s-a dat răspuns 
nefavorabil pentru că este teren proprietate, omul a făcut cerere să cedeze acest teren către 
primărie, oamenii trebuie să aibă acces la casele lor.” 

 
Dna Opri șiu Corina : 
”O să vă răspundem în scris și o să vă punem la dispoziție și documentația, o să 

vedeți că strada pe care dânșii au făcut-o, este mult mai îngustă decât ceea ce prevede standard, și 
ajungem la aceeași problemă, ca și problema dl. de dinainte.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
”Am citit, cunosc. În 2007, au primit o hârtie de la primărie, ca să rezolve problema cu 

proprietatea, acolo era distanța de minim 5 m, dânșii au respectat, s-au făcut toate demersurile, 
acum în 2014, sau în 2013 când au făcut cererea au zis că nu mai este valabil 5 metrii, că este 
valabil 7 metrii, și oamenii nu mai pot să mărească strada, pentru că sunt construcții. Ce facem cu 
acești oameni? Haideți să vedem acum. Ați dat o hârtie în 2007, dacă nu era acea hârtie, probabil 
că vă dădeam dreptate, dar hârtia s-a dat în 2007, tot de primărie, vorbesc de instituție, nu de 
persoană. Hârtia este semnată, nu putem să dăm hârtii astăzi și peste doi ani nu mai sunt valabile, 
mi se pare o aberație. Legea a rămas aceeași.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Art.3 se aprobă cu 19 voturi pentru și un vot ”abținere” (Crișan Ovidiu) 
Art.4 se aprobă cu 19 voturi pentru și un vot ”împotrivă” (Crișan Ovidiu) 
 
Hotărârea nr.133/2014 se aprob ă cu 19 voturi pentru și un vot ”ab ținere” (Cri șan 

Ovidiu). 
 
Dl. Burdulea Dacian : 
”Deci pot să dau primăria în judecată. Vă mulțumesc foarte mult pentru că rezolvați 

problemele locuitorilor acestui oraș, era vorba de două case pe care le-ați tratat cu așa hai sictir. Vă 
mulțumesc. Asta este primăria Hunedoara.” 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre participarea Municipiului Hunedoara ca membru afiliat 
la Bursa Română de Mărfuri. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
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- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.134/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuințe de necesitate. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.135/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ți).  Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la SC "PARC INDUSTRIAL” S.R.L. 
Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

         
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 

                      ”Nu avem o propunere la art.1, și aș vrea să fac propunerea de completare, cu dl. 
Anghelescu Adrian în calitate de reprezentant al Consiliului Local, și totodată introducerea unui nou 
articol, după art.2, art.3 care să sune astfel: se mandatează dl. Anghelescu Adrian în calitate de 
reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
S.C. "PARC INDUSTRIAL" S.R.L. Hunedoara, ca în viitoarea Adunare Generală să aprobe 
acordarea renumerațiilor membrilor Adunării Generale a Asociaţilor, conform prevederilor legale în 
vigoare.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
”Data trecută am cerut niște lămuriri în ședință, am întrebat ca să se intereseze de 

incompatibilitatea dacă este sau nu, a d-lui Bejinariu Valeriu, referitor la lucrările pe care le-a avut 
cu primăria. Și a doua problemă am cerut să se dea numărul de angajați, venitul care este și 
salariile. Ce mi s-a trimis, este …am cerut ceva și mi s-a dat altceva. Dacă acest domn ne tratează 
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cum spunea dl. de mai înainte, cu sictir, nu chiar așa dar aproximativ. Rog, pentru că la Parc știu că 
este  administrator, de acum încolo aici în fața consilierilor să vină să se prezinte administratorul, cu 
probleme serioase, și consider că este un om de calitate, care poate să ne dea niște răspunsuri 
concrete, pentru că dl. Bejinariu în loc să se ocupă de problemele Parcului, dă tot felul de informații 
prin ziare, mai dă răspunsuri consilierilor. El ar trebui să vină aici și să ne dea răspunsuri, nu  prin 
ziare, și răspunsuri care nu prea sunt corecte, pentru că se cere una și se răspunde alta, și spune 
prin ziare ce vrea. Nu știu dacă are calitatea asta să dea informații despre consilieri prin ziare. Dacă 
vrea să scrie, ne luăm și noi de dânsul și să-și cam facă datoria pe acolo, pentru că este un 
administrator și în fața legii răspunde administratorul. 

S-au angajat, știm clar câți oameni acolo, nu s-a creat nici un loc de muncă, iar de 
când a venit dânsul….mi s-a dat salariu mediu, eu am cerut altceva, ca să fie un salariu de 2.600 
lei, dau un exemplu, 2.700 lei un salariu mediu, poate să aibă unul 6.000 de lei și altul 800 de lei, și 
atunci face salariul mediu. Eu am cerut un fond de salariu. Să vă spun ce mi-a dat. Fond de salariu 
160.168 pe anul 2013 și salariu mediu 2.669 lei, nu asta am cerut. Cred că ați fost de față toți aici 
când am cerut, ce s-a cerut și ce se dă. Am cerut puterea în Parc, am cerut ce este instalat, am 
cerut consumul, tot timpul ni se răspunde în bătaie de joc. Rog ca acest domn și rog și consilierii 
care sunt de acord, să vină un om competent aici să ne răspundă, și cer să vină reprezentantul 
Parcului, respectiv administratorul, în fața legii el răspunde nu directorul.” 

 
Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar Bobouțanu Dan, care se aprobă în 

unanimitate. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Pauză 10 minute pentru redactarea buletinelor de vot.” 
 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentantului Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la SC "PARC INDUSTRIAL” 
S.R.L. Hunedoara, a constatat următoarele: 
 

                                    dl. Anghelescu Adrian 20 voturi “pentru”     
         

În urma acestor rezultate, reprezentantul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
în Adunarea Generală a Asociaţilor la SC "PARC INDUSTRIAL” S.R.L. Hunedoara,,  este dl. 
Anghelescu Adrian. 
 

Art.2-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.136/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție).   Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.137/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui spaţiu in 
suprafaţă de 36 mp, înregistrat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara , situat pe str. 
C.Brâncuşi, bl.X2, camera 12,cu destinaţia de salon cosmetic. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
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aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea  unui spaţiu în suprafaţă de 36 mp,  
înregistrat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, situat pe str.C.Brâncuşi, bl.X2, camera 12, 
cu destinaţia de salon cosmetic, a constatat următoarele: 
 
                         Demeter Ladislau – director tehnic  - preşedinte 20 voturi “pentru” 
                          Matei Adina - consilier juridic  Direcţia Juridică – secretar 20 voturi “pentru” 
                          Popa Aurelia - Anişoara – director executiv adjunct – membru 20 voturi “pentru” 
                          Bilei Lucian– şef birou Urbanism – membru 20 voturi “pentru” 
                          Barabas Stefan – consilier juridic  Direcţia Juridică – membru 20 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea spațiului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
                          Demeter Ladislau – director tehnic  - preşedinte; 
                          Matei Adina - consilier juridic  Direcţia Juridică – secretar; 
                          Popa Aurelia - Anişoara – director executiv adjunct – membru; 
                          Bilei Lucian– şef birou Urbanism – membru, 

                                    Barabas Stefan – consilier juridic  Direcţia Juridică – membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea spațiului menţionat 
mai sus, a constatat următoarele: 
 
Nimu Ioan – șef birou Investiții – preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru”   
David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă 20 voturi “pentru”   
 Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă.– membru rezervă 20 voturi 
“pentru”   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea spațiului menţionat mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                

           Nimu Ioan – șef birou Investiții – preşedinte de rezervă; 
    David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă; 
    Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă.– membru rezervă. 
 

Art.5-7 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.138/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a patru 
suprafeţe de teren de 1 mp fiecare, înregistrate in domeniul public al Municipiului Hunedoara, 
situate pe B-dul Dacia, nr. 6A, platou piaţa Obor, B-dul Dacia (platforma cinema Flacăra), B-dul 
Traian, nr. 1 (fabrica de pâine Viopan S.R.L)  privind amplasarea unor dozatoare de lapte. 

              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Vreau să se corecteze eroarea materială, prețul de pornire, suma, este de 5 lei/mp/zi, 

nu 5 mp/zi.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”5,4,2 lei/mp/zi, este dată de Consiliu Local? 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Da, când a stabilit…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Hotărârea Consiliului Local nr. 309/2013.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Sunt instalate?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Pe cine întrebați?” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Pe dvs. ” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Nu știu. Dl. Crișan întrebați compartimentul de specialitate.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Pe cine?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Cine a semnat raportul compartimentului de specialitate.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

 
                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea a patru suprafețe de teren de 1 mp 
fiecare, aflate în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situate pe B-dul Dacia, nr.6A, platou 
piaţa Obor, B-dul Dacia - platforma cinema Flacăra, B-dul Traian, nr.1 - fabrica de pâine Viopan 
S.R.L  în vederea amplasării unor dozatoare de lapte, a constatat următoarele: 
 
          Demeter Ladislau – director tehnic  - preşedinte 20 voturi “pentru”             

Matei Adina - consilier juridic  Direcţia Juridică – secretar 20 voturi “pentru”             
Popa Aurelia - Anişoara – director executiv adjunct – membru 20 voturi “pentru”             

          Bilei Lucian– şef birou Urbanism – membru 20 voturi “pentru”             
Barabas Stefan – consilier juridic  Direcţia Juridică – membru 20 voturi “pentru”             

                                                                    
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 

publice pentru închirierea suprafețelor  menţionate mai sus,  este următoarea: 
 

          Demeter Ladislau – director tehnic  - preşedinte; 
Matei Adina - consilier juridic  Direcţia Juridică – secretar; 
Popa Aurelia - Anişoara – director executiv adjunct – membru; 

          Bilei Lucian– şef birou Urbanism – membru, 
Barabas Stefan – consilier juridic  Direcţia Juridică – membru. 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea spaţiului  menţionat 
mai sus, a constatat următoarele: 

 
Nimu Ioan – șef birou Investiții – preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru”   
David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă 20 voturi “pentru”   
Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă.– membru rezervă 20 voturi 
“pentru”   
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                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea spaţiului  menţionat mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                   
 Nimu Ioan – șef birou Investiții – preşedinte de rezervă; 
David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială – membru rezervă; 
Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă.– membru rezervă. 

 

Art.5-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.139/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
Dna Opri șiu Corina : 
”În legătură cu dozatoarele. Cele care sunt amplasate, acum plătesc taxă de ocupare 

de domeniu public temporară.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Sumele care sunt scrise aici, nu?” 
 
Dna Opri șiu Corina : 
”Da. După ce vor fi scoase la licitație vor avea amplasamente permanente.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Aș ridica o altă problemă, dar am văzut la punctul 14, reglementarea activităților 

comerciale și o să discutăm aici înlesnirea primarului …” 
 

La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui  act adiţional la 
contractul de închiriere nr. 55051/205/08.11.2012, având ca obiect închirierea unui spaţiu în 
suprafaţă de 54,3mp, camerele nr.1 şi nr.2, situat în Hunedoara, str.C.Brâncuşi, Bl.X2, aparținând 
domeniului privat al municipiului Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Mircea Artean : 
„Aș dori să schimbați în contract, nu mai sunt eu președintele organizației, să treceți 

pe cel care ocupă această funcție.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.140/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a  
terenului în suprafață de 823  mp  înscris în CF Hunedoara nr.66875, nr.cadastral 66875 și a clădirii 
”Atelier ascensoare” înscris în CF Hunedoara nr.66875, nr.cadastral 66875- C1, situate în 
Hunedoara, strada Munteniei, nr.7A, aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Am un amendament, să facem 40 de euro mp, în loc de suma care este acum de 

134.000 lei să fie de 146.500 lei, la art.3. Suma de pornire a licitației să fie de 146.500 lei.” 
 

Se supune la vot amendamentul dl. consilier Palcău, care se aprobă cu 16 voturi 
”pentru”, 2 voturi ”împotrivă” (Artean Mircea, Coata Mircea) și 2 voturi ”abțineri” (Farcaș Ladislau, 
Takacs Aranka). 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și 2 voturi ”împotrivă” (Artean Mircea, 
Costa Mircea) 

Art.1-3 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și 2 voturi ”împotrivă” (Artean Mircea, Costa 
Mircea).  

 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru vânzarea terenului în suprafață de 823  mp  înscris 
în CF Hunedoara nr.66875, nr.cadastral 66875 și a clădirii ”Atelier ascensoare” înscris în CF 
Hunedoara nr.66875, nr.cadastral 66875- C1, situate în Hunedoara, strada Munteniei, nr.7A, aflate 
în domeniul privat al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
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                   Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 20 voturi “pentru” 
         Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru 20 voturi “pentru” 

                   Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 20 voturi “pentru” 
                   Rusu Violeta - șef  Biroul încasări și inventar – membru 20 voturi “pentru” 

         Matei Adina– consilier juridic –Direcţia juridică – secretar 20 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea terenului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
                 Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 

       Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru; 
                 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
                 Rusu Violeta - șef  Biroul încasări și inventar – membru; 

       Matei Adina– consilier juridic –Direcţia juridică – secretar. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea terenului menţionat 
mai sus, a constatat următoarele: 

 
       Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru”   

 Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă 20 voturi 
“pentru”   

 David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă 20 voturi 
“pentru”   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea terenului menţionat mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                   

                Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  
          Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă; 
          David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă. 

 

Art.5-6 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și 2 voturi ”împotrivă” (Artean Mircea, Costa 
Mircea).  

Art.7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.141/2014 se aprob ă cu 18 voturi ”pentru” și 2 voturi ”împotriv ă” 

(Artean Mircea, Costa Mircea).  
 

La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a  
terenului în suprafață de 162  mp  înscris în CF Hunedoara nr.66876, nr.cadastral 66876, situat în 
Hunedoara, strada Munteniei, nr.7A, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

          -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Palc ău Ciprian : 
”Propun un amendament, la art.3, propun suma de 28.800 lei fără TVA.” 

 
Se supune la vot amendamentul dl. consilier Palcău, care se aprobă cu 18 voturi 

”pentru”, un vot ”împotrivă” (Artean Mircea), și un vot ”abținere” (Costa Mircea). 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, un vot ”împotrivă” (Artean Mircea), și un 

vot ”abținere” (Costa Mircea) .  
Art.1-3 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, un vot ”împotrivă” (Artean Mircea), și un vot 

”abținere” (Costa Mircea).  
 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru vânzarea terenului în suprafață de 162  mp  înscris 
în CF Hunedoara nr.66876, nr.cadastral 66876, situat în Hunedoara, strada Munteniei, nr.7A, aflat 
în domeniul privat al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 18 voturi “pentru” 
Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru 18 voturi “pentru” 
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 18 voturi “pentru” 
Rusu Violeta - șef  Biroul încasări și inventar – membru 18 voturi “pentru” 
Matei Adina– inspector Compartiment Concesiuni, Închirieri – secretar 18 voturi “pentru”             
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea terenului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
               Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 

     Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru; 
               Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
               Rusu Violeta - șef  Biroul încasări și inventar – membru; 

     Matei Adina– inspector Compartiment Concesiuni, Închirieri – secretar. 
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea terenului menţionat 
mai sus, a constatat următoarele: 

 
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 18 voturi “pentru” 
Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă 18 voturi “pentru” 
David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă 18 voturi “pentru” 

 
                    În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 

desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea spaţiilor menţionate mai sus,  sunt  următorii: 
 

               Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  
         Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă; 
         David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă. 

 
Art.5-6 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, un vot ”împotrivă” (Artean Mircea), și un vot 

”abținere” (Costa Mircea).  
Art.7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.142/2014 se aprob ă cu 18 voturi ”pentru”, un vot ”împotriv ă” 

(Artean Mircea), și un vot ”ab ținere” (Costa Mircea).  
 

La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
închiriere nr.1101 /15.05.2012, pentru spaţiul în suprafaţă de 150 mp, situat la parterul pavilionului 
B-magazii, aflat în incinta fostei cazărmi 3130 Hunedoara, aflat în proprietatea municipiului 
Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.143/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 
concesiune nr.19/2005, pentru terenul în suprafaţă de 318,12 mp, situat în Municipiul Hunedoara la 
intersecția dintre B-dul Libertății și B-dul Republicii, aflat în domeniul public al municipiului 
Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.144/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului local de 
desfășurare a activităților comerciale in municipiul Hunedoara. 

              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
„În cadrul regulamentului aș dori să fac amendament, la art.5 din Cap.III, punctul 4 – 

pentru asigurare continuității in valorificarea terenurilor aparținând domeniului public si privat a 
Municipiului Hunedoara, primarul poate acorda amplasamente pentru exercițiul comercial de maxim 
8 mp (în loc de 5) pana la organizarea licitației publice (acordul neputând depăși 90 de zile 
lucrătoare (în loc de 45 de zile lucrătoare)). 

Și la art.21, Comercializarea fructelor şi legumelor in standuri special amenajate. 
Fructele şi legumele se pot comercializa pe teren aparținând domeniului public, in 

locațiile să se completeze, existente sau stabilite anterior aplicării acestui regulament de 
administrația publica locala si ocupate prin licitație publica de comercianții interesați. 

Dacă există astfel de cazuri ei să poată rămâne în locațiile în care au contracte, iar cei 
care ocupă ulterior, așa cum ați elaborat regulamentul.” 

 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Mă refer la distanța de la terase la trotuar de 5 metri, față de partea carosabilă și 

treceri de pietoni așa scrie acolo și intersecții. Eu consider că 3 metri distanță, adică 6 oameni care 
să meargă paralel fiecare unul lână altul, 6 oameni e suficient, 3 metri. E suficient, pentru că s-ar 
putea să agațe actual câțiva privați. Eu nu mă număr printre ei, eu nu am probleme, dar s-ar putea 
să agațe câțiva privați care sunt existenți acum cu aceste terase. 3 metri față de intersecții, sau de 
treceri de pietoni, consider că este ok.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Deci art. 12 lit.d.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Spuneți cum este, citiți un pic…” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
„…și la art.2 trebuie să faceți, pentru că și acolo apare raza mai mică de 5 metri, 

modificat peste tot.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
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Dl. Mureșan Vasile : 
”Regulamentul circulației care spune de vizibilitatea în intersecții…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Vă spun ce se întâmplă, în momentul în care pe bd. Corvin se va da drumul la terase, 

acolo sunt sub 3 metri, sunt 3 metri actual, acolo, atunci va fi problemă pentru o terasă. Noi ne 
referim la trotuare nu la carosabil, la intersecții cu trotuare sunt 3 metri, 6 oameni care merg 
paralel.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dvs. aveți în vedere viitorul…” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Nu trebuie să votați pe chestia asta.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
”Eu nu sunt de acord, să rămână așa cum este, dacă este vorba de bd. Corvin, acolo 

nu va mai fi circulație, nu se mai pune problema asta. Mi se pare suficient așa cum este prevăzut în 
anexă…” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dna Mornea Maria : 
”Care este logica celor 5 metri?” 
 
Dna Opri șiu Corina : 
”La întocmirea regulamentului am ținut cont de regulamentele votate și aprobate în 

marile orașe Sibiu, Arad, Timișoara și gândind practic pe teren faptul că la o intersecție de trotuare, 
nici ca și client nu stai la 2 metri față de un loc unde cineva așteaptă.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Și la 5 metri e ceea ce zicea dl. consilier Mureșan, este din Ordonanța …” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Uitați-vă la mine, vă dau acum 3 locații, Probenii - Tomas, City Star și Rafaelo…deci 

aceștia se opresc…” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Nu sunt în intersecții……..” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”…pe aceștia îi opriți, gata.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”…sunt mai aproape de 5 metri…” 
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Dl. Cri șan Ovidiu : 
”…foarte bine, votați……. nu știu care mai sunt, că nu-mi amintesc acum…” 
 
Dl.Muzsic Robert : 
”Sunt foarte mulți în intersecții. Mai este o problemă legată de faptul că li s-a eliberat 

autorizație de funcționare doar până la 1 iunie și de la 1 iunie nu mai au aceste autorizații, deoarece 
li s-a impus să plătească toată concesiunea până la sfârșitul anului. Ei au o problemă, pentru că 
dacă acum duminică fiind 1 iunie, ei în 2 iunie pot să fie amendați toți comercianții din Hunedoara 
care nu au autorizație de funcționare, pentru că nu li s-a mai prelungit.” 
 

Dna Opri șiu Corina : 
”Nu aceasta este cauza. Nu am mai eliberat acele autorizații condiționat fiind de votul 

acestui regulament…” 
 
Dl.Muzsic Robert : 
”De acord, și ce fac ei în data de 2 iunie ?” 
 
Dna Opri șiu Corina : 
”Am avut discuție cu organele care îi controlează și care înțeleg acest lucru și 

săptămâna viitoare toți vor primi autorizații conform acestui regulament.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Până la 1 ianuarie…” 
 
Dna Opri șiu Corina : 
”Până când cer. Fiecare a cerut pe o anumită perioadă.” 
 
Dl.Muzsic Robert : 
”S-au intensificat controalele asupra locațiilor din Hunedoara, și o să aibă această 

problemă. Oamenii au ridicat problema spunând, ce facem din 2 iunie? Noi nu mai avem autorizații, 
vine și ne dă amendă.” 

 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Hai să mai gândim o dată. 3 metri vi se pare prea puțin, ce înseamnă 3 metri? 6 

oameni care merg unul lângă altul, sau 5 metri, conform regulamentului…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dl. viceprimar vă rog să formulați amendamentele, ați avut două.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
„La art.5 din Cap.III, punctul 4 – pentru asigurare continuității in valorificarea terenurilor 

aparținând domeniului public si privat a Municipiului Hunedoara, primarul poate acorda 
amplasamente pentru exercițiul comercial de maxim 8 mp (în loc de 5) pana la organizarea licitației 
publice (acordul neputând depăși 90 de zile lucrătoare (în loc de 45 de zile lucrătoare)). Acesta este 
primul amendament.” 
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Se supune la vot primul amendament a dl. viceprimar Bobouțanu Dan, care se aprobă 
în unanimitate. 
 

Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
„Al doilea amendament. La art.21, Fructele şi legumele se pot comercializa pe teren 

aparținând domeniului public, in locațiile să se completeze, existente sau stabilite anterior aplicării 
acestui regulament de administrația publica locala si ocupate prin licitație publica de comercianții 
interesați.” 

Se supune la vot al doilea amendament a dl. viceprimar Bobouțanu Dan, care se 
aprobă în unanimitate. 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dl. Crișan, formulați amendamentul.” 
 
A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Muzsic Robert, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”La art.2, punctul b, spune că in apropierea intersecțiilor si trecerilor de pietoni pe o 

raza mai mica de 5 m, eu vreau să modific in apropierea intersecțiilor si trecerilor de pietoni pe o 
raza mai mica de 3 m, precum și la art.12, lit. d. ” 
 

Se supune la vot amendamentul dl. consilier Crișan Ovidiu, care se aprobă cu 15 
voturi ”pentru”, un vot ”împotrivă” (Artean Mircea) și 3 voturi ”abținere” (Mureșan Vasile, Farcaș 
Ladislau, Radu Carollina). 

 
A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Muzsic Robert, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”împotrivă” (Artean Mircea)  
Art.1-10 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”împotrivă” (Artean Mircea). 
Hotărârea nr.145/2014 se aprob ă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”împotriv ă” 

(Artean Mircea). 
 

La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a 
imobilului în suprafață construită de 104 mp, suprafață utilă de 89 mp,  înscris în CF Hunedoara nr. 
60910-C1-U22, nr.cadastral  60910-C1-U22, situat pe str. Viorele nr.1, parter, ap.2, aflat în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl consilieri. 
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Dl. Magaon Jane : 
„Din câte am înțeles, acolo a fost un dispensar. După cererea care este făcută de dna 

Daniela Munteanu, acolo nu se va mai păstra dispensar sau circă sanitară, probabil se va face un 
spațiu comercial, atunci propun ca licitația să înceapă de la 90.000 lei. Licitația, la art.3 în loc de 
52.500 lei, să înceapă de la 90.000 lei, ținând cont că sunt două apartamente, spațiu de parter și 
nu-și păstrează nici destinația, că dna Munteanu nu este de specialitate doctor.” 

 
Se supune la vot amendamentul dl. consilier Magaon Jane, care se  aprobă cu 18 

voturi ”pentru”, și 2 voturi ”abținere” (Takacs Aranka, Costa Mircea). 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi ”pentru”, 2 voturi ”abțineri” (Takacs Aranka, 
Costa Mircea) și un vot ”împotrivă” (Artean Mircea). 

Art.1 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”, un vot ”abținere” (Costa Mircea) și un vot 
”împotrivă” (Artean Mircea). 

Art.2-3 se aprobă cu 17 voturi ”pentru”, 2 voturi ”abțineri” (Takacs Aranka, Costa 
Mircea) și un vot ”împotrivă” (Artean Mircea) 

Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru vânzarea imobilului în suprafață construită de 104 
mp, suprafață utilă de 89 mp,  înscris în CF Hunedoara nr. 60910-C1-U22, nr.cadastral  60910-C1-
U22, situat pe str. Viorele nr.1, parter, ap.2, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, a 
constatat următoarele: 
 
Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 20 voturi “pentru” 
Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru 20 voturi “pentru” 
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 20 voturi “pentru” 
Rusu Violeta - șef  Biroul încasări și inventar – membru 20 voturi “pentru” 
Matei Adina– inspector Compartiment Concesiuni, Închirieri – secretar 20 voturi “pentru”             
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea imobilului menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
               Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
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     Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru; 
               Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
               Rusu Violeta - șef  Biroul încasări și inventar – membru; 

     Matei Adina– inspector Compartiment Concesiuni, Închirieri – secretar. 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea imobilului menţionat 
mai sus, a constatat următoarele: 
 
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru” 
Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă 20 voturi “pentru” 
David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă 20 voturi “pentru” 

 
                    În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 

desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea imobilului menţionat mai sus,  sunt  următorii: 
 
               Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  

         Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă; 
         David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă. 

 
Art.5-7 se aprobă cu 17 voturi ”pentru”, 2 voturi ”abțineri” (Takacs Aranka, Costa 

Mircea) și un vot ”împotrivă” (Artean Mircea). 
 
Hotărârea nr.146 se aprob ă cu 17 voturi ”pentru”, 2 voturi ”ab țineri” (Takacs 

Aranka, Costa Mircea) și un vot ”împotriv ă” (Artean Mircea).  
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a  
imobilului teren în suprafață de 654 mp  înscris în CF Hunedoara nr. 66102, nr.cadastral 66102 și a 
imobilului magazie înscris în CF Hunedoara nr. 66102, nr.cadastral  66102-C1, situate pe str. 
Urcușului, aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl consilieri. 

 
Dna Mornea Maria : 
„În documentația care este supusă spre aprobare este un teren de 654 mp plus o 

construcție de 207 mp. Consider că în condițiile acestea suma de 32.700 este mică. Problema pe 
care o pun este ce utilități au aceste construcții? Pentru că…..” 

  
Dl. Muzsic Robert : 
”Nici una…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Este fosta magazie de la poligonul de trageri.” 
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Dl. Stamatoiu Ioan : 
”Aș vrea să ni se prezinte amplasamentul cu poze.” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Este vorba atelierul auto care este în drum spre Răcăștie, fosta gară…” 

 
Dl. Magaon Jane : 
”Ce rugăminte am, în trecut orice se făcea, orice construcție, orice lucrare sau se 

vindea un teren, apărea pe aceste perdele fotografii cu zona, ce se va face, dacă era un PUD, PUZ, 
de când suntem noi consilieri, au dispărut. Aș vrea ca aceste lucrări, proiectele, orice, suprafața 
unde se află, să știm mai concret ceea ce votăm. Nu cred că este mare lucru să punem o poză, să 
arătăm zona, serviciul urbanism … dacă este trecut zona de amplasament. Vă rugăm să revenim la 
vechea metodă care era înainte.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Noghiță Luminița).  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru vânzarea imobilului teren în suprafață de 654 mp  
înscris în CF Hunedoara nr. 66102, nr.cadastral 66102 și a imobilului magazie înscris în CF 
Hunedoara nr. 66102, nr.cadastral  66102-C1, situate pe str. Urcușului, aflate în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 20 voturi “pentru” 
Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru 20 voturi “pentru” 
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 20 voturi “pentru” 
Rusu Violeta - șef  Biroul încasări și inventar – membru 20 voturi “pentru” 
Matei Adina– inspector Compartiment Concesiuni, Închirieri – secretar 20 voturi “pentru”             
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea imobilului teren menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
               Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
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     Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru; 
               Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
               Rusu Violeta - șef  Biroul încasări și inventar – membru; 

     Matei Adina– inspector Compartiment Concesiuni, Închirieri – secretar. 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea imobilului teren 
menţionat mai sus, a constatat următoarele: 

 
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru” 
Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă 20 voturi “pentru” 
David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă 20 voturi “pentru” 
 

                    În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea imobilului teren menţionat mai sus,  sunt  următorii: 

 
               Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  

         Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă; 
         David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă. 

 

A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Crișan Ovidiu, numărul consilierilor locali prezenţi 
este de 19 în momentul de faţă. 

 
Art.5-7 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Noghiță Luminița). 
Hotărârea nr.147/2014 se aprob ă cu 18 voturi ”pentru” și un vot ”ab ținere” 

(Noghi ță Lumini ța). 
 
A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Crișan Ovidiu, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a  
imobilului teren în suprafață de 450 mp  înscris în CF Hunedoara nr. 65201, nr.cadastral 1088/2/7/2 
situat pe str.Serei, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Întrebarea mea este următoarea, am impresia că cineva vrea să-și bată joc de noi. 60 

de eurocenți/mp pentru teren, indiferent unde e, pur și simplu nu am cuvinte să spun. Un teren de 
450 mp, pe str. Serei, cu 1260 de lei. Vreau să fac un amendament. Întrebarea este cum s-a stabilit 
acest preț? De evaluator autorizat…. O să sesizez ANEVAR referitor la aceste rapoarte de 
evaluare, pentru că nu sunt în regulă. Propun ca și amendament vânzarea terenului, ținând cont că 
este acolo unde este, cel puțin 5-10 euro/mp, 5 euro.” 
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Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Dna Mornea formulați amendamentul.” 

 
Dna Mornea Maria : 
” De la 60 eurocenți/mp, numai un pic să fac calculul.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
 
Dna Fărcaș Bianca : 
”Problema este dacă pe acești 450 mp este construcție sau nu.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”La art.3, suma minimă de la care se va porni licitația este de 8.000 lei.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Dacă o să mai întâlnim situații de genul acesta, rețineți că o să ridic prețul la 200 de 

euro mp, și vă spun și de ce. Pentru că suntem tratați foarte rău, și de ce? Se ridică de un an de zile 
problema caselor din Hășdat. Întreb, acolo în momentul de față este o fundație…” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Nu poate să existe……e teren de vânzare.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”D-lor, este o fundație. Dna Rusu este?” 
 
Dna Rusu Violeta : 
”Așa mi s-a spus, eu nu am văzut.” 
 
Dl. Magaon Jane : 

                     ”Prima dată noi încercăm de nu știu cât timp să legalizăm și să aducem în legalitate tot 
ce este acolo, ca toți cetățenii din acea zonă să plătească impozite și taxe la primării. În cazul în 
care vom mai avea o construcție, s-au vom mai avea cazuri în care  să se facă înainte o construcție 
fără să primească teren, fără să primească autorizație de construcție, cetățenii din oraș sunt tratați 
într-un fel, iar acea zonă este tratată altfel. Cred că toți cetățenii orașului sunt egali și trebuie să fie 
tratați după lege. Acesta a fost un punct.  

Al doilea punct. Ce aș vrea, la procedura de deschidere a ofertelor la licitație, aș dori 
să se treacă ziua și ora. Mă refer la procedura de deschidere a ofertelor, să știm și noi și toată 
lumea, ziua când se ține, și ora când se deschid ofertele.” 

 
Dna Combei Anda : 
”Orice anunț se dă în ziar.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
„În ce ziar? Nu avem niște informații.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Nu ne aduceți ziarele, să le vedem?” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 

 
Dna Combei Anda : 
”Dvs. după ce aprobați hotărârea, se semnează și se dă drumul la anunț.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Ne aduceți din licitațiile trecute?” 
 
Dna Combei Anda : 
”Ziarele?” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Da.” 
 
Dna Combei Anda : 
”Cum să nu….” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Nu acuma, data viitoare.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
 
Dna Mornea Maria : 
”De ce să nu se poată, să se stabilească clar când trebuie făcută, și cum și ce? De ce 

să nu se poată? Adică noi avem niște obligații iar dvs. salariații primăriei nu aveți?” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”La licitație, ce ziceți dvs., cu respectarea unor proceduri legale. Se respectă, nu știm 

dacă se respectă sau nu, nu putem stabili, nu știm exact ora și minutul, dar se respectă procedurile 
stabilite de lege.  

Legat de strada Serei, eu m-am ocupat îndeaproape de zona asta, pentru că aici vom 
vota dacă suntem de acord ca unii dintre ei care vor să intre în legalitate, sunt deja 3-4 cereri. Omul 
acesta are cerere din 2012, eu am înregistrat-o la primărie, a venit în audiență. Se putea da de 
atunci terenul, din păcate nu a ajuns în consiliu acea cerere, decât acum. Unii sunt care vor, și 
ceilalți râd de ei. Zic: d-le voi v-ați dus la primărie și nu ați obținut nimic, noi între timp am construit și 
nu avem nici o problemă, nu plătim impozite, nu plătim nimic. Trebuie să dăm drumul ca să ajutăm 
pe acești oameni, mai sunt încă zeci de case care au primit 100 mp înainte de 1989, bine înțeles că 
ocupă mai mult, și li se poate da teren, că ocupă teren de peste 1000 mp fără să plătească nimic. 
Interesul, zic eu, este ca acești oameni să-i ajutăm, cum spune și Curtea de Conturi, să obțină 
terenul să-și înscrie construcția, să plătească impozite. Să cumpere la un preț zic eu că acolo mai 
mult de 2 euro mp nu merge, ca preț în zona aceea, pentru că nu sunt utilități, zona este cum este. 
Deci interesul este să legalizăm pe cei care vor să intre în legalitate. Dacă nu, vom perpetua în 
continuare aceste construcții, se fac construcții care nu știm nici a cui sunt, nici pe ce teren este.” 

 
Dna Fărcaș Bianca : 
”Dl. consilier, pe acest teren există construcție în momentul actual?” 
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Dl. Farca ș Ladislau : 
”Probabil că există o fundație, are materiale strânse din 2012 când a făcut prima 

cerere.” 
 
Dna Fărcaș Bianca : 
”Este legal ca noi să vindem acest teren în condițiile în care pe el există construcție, în 

momentul acesta?” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Este, vindem terenul.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Vindem prin licitație, dacă vine altul?” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Nu vă supărați, am vândut în consiliu o  mulțime în care proprietarul construcției era 

cineva, și am dat terenul pe urmă, s-a scos la licitație, aici este aceeași situație.” 
 
Dna Fărcaș Bianca : 
”Are autorizație?” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Nu are cum, dacă nu are nici terenul.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
”Îmi fac o casă în fața primăriei și intru în legalitate….” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Sunt 40 de case fără autorizații, vreți să intre în legalitate, sau le lăsăm tot așa.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
”Să intre în legalitate, înseamnă să respecte legislația…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
 
Dna Mornea Maria : 
”Problema este că la aceste cereri nu li s-au dat curs, asta este problema principală… 

de ce nu li s-au dat curs? Asta este problema, care zic eu că trebuie rezolvată, nu numai neapărat 
prin această hotărâre ci și prin celelalte cereri care sunt……” 

 
Dna Opri șiu Corina : 
”Așa cum știți problema din Hășdat, este un cerc vicios, trebuie să o recunoaștem toți. 

Trebuie să găsim o soluție, dacă doriți dvs.. Putem lua exemplu de la bănci. Băncile scot la licitație 
apartamente ocupate, în anunțul de licitație se specifică faptul că este ocupat și că cel care 
adjudecă imobilul se va ocupa de evacuarea lui.” 
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Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Nu cred asta, nu este adevărat.” 
 
Dna Opri șiu Corina : 
”…sau se poate demola această fundație…” 
 
Dl. Artean Mircea : 
”Adică nu suntem noi în stare, autoritate publică locală să intrăm în legalitate, să 

facem ca acei oameni să intre în legalitate, dar o să intre viitorul proprietar, o să fie în stare să-l 
scoată afară pe…” 

 
Dna Opri șiu Corina : 
”În afară de fundația asta mai sunt încă 50 de imobile, case cu etaj care ar trebui 

demolate dacă vrem să intrăm în legalitate.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
”Punem o pancartă, acest obiectiv turistic s-a făcut cu sprijinul Consiliului Local, ca să 

știe toată lumea cine este cel care a făcut să intre în legalitate niște lucruri care sunt pornite total 
ilegal.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Și atunci, dl. doctor care ar fi soluția?” 
 
Dl. Artean Mircea : 
”Să intre în legalitate.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Cum?” 
 
Dl. Artean Mircea : 
”Există autorizație de construcție?” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Să le demolăm, asta spuneți?” 
 
Dl. Artean Mircea : 
”Nu noi.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Dar cine?” 
 
Dl. Artean Mircea : 
”Cine le-a ridicat.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Dl. primar, ne învârtim într-un cerc vicios. Trebuie să încercăm să intrăm în legalitate, 

nu să demolăm casele oamenilor. Ideea e următoarea: nu s-a făcut nici un pas din partea primăriei. 
Trebuie să le dăm un termen real, pentru că nu a venit nimeni cu o sesizare în care să le spună că 
au un termen în care să se pună în legalitate. Să le dăm un termen real în care să-și cumpere 
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terenul, să-și facă autorizația de construcție și să se întăbuleze. Pentru că dacă nu urmează pașii, 
nu facem nimic, stăm și batem apa în piuă, nu se zice nimic, nici o sesizare. Oamenii aceștia au 
primit vre-o sesizare de când e construită casa și până în momentul de față?” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Dl. consilier, Curtea de Conturi a fost acolo.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Primăria a făcut ceva din 2000 sau din 1990 până în prezent, în legătură cu aceste 

construcții?” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Primăria pune în aplicare Hotărârile Consiliului local.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Cum? Dl. primar, aici este serviciul urbanism care trebuie să respecte legea.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Dar nu poate, e depășită.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”E problemă dacă nu începem cu ceva, nu o să rezolvăm nici o dată nimic. Trebuie să 

începem cu niște sesizări, să luăm niște părți legale………dacă nu se începe nu se va face nimic.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Dl. Magaon, pentru că ați pus problema așa, există o singură soluție juridică pentru a 

se intra în legalitate, haideți să o ascultăm din partea compartimentului de specialitate. Vă rog, dl. 
director ce trebuie făcut în situația asta?” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Singura soluție este demolarea.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Nu o să rezolvați nici o dată problema.” 
 
Dna Opri șiu Corina : 
”Dl. consilier, casele sunt făcute pe terenul proprietatea Statului Român. Cum să 

cumpere acel teren dacă noi nu-l scoatem la licitație.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Ce soluție dați, dna Corina?” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
 
Dna Opri șiu Corina : 
”Există doar o soluție, demolarea. Terenul e al Statului, nu au autorizație, cum să 

rămână acolo?” 
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Dl. Cazan Florian:  
„Este problema autorizațiilor, nu a ternului…..” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Faceți demersurile legale de aici din primărie, ca să poată să intre……” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
 
Dl. Cazan Florian:  
„Problema este că și astăzi se construiește, la anul ne trezim cu încă 10 case 

construite ilegal.” 
 
Dna Opri șiu Corina : 
”Momentan nu se construiește…” 
 
Dl. Cazan Florian:  
„Atunci se înfrumusețează, dacă nu se construiește, zi de zi.” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Noi suntem cei care dăm tonul, dacă vrem să intre în legalitate, sau să construiască 

în continuare așa ca și până acum.” 
 
Dl. Cazan Florian:  
„Păi nu pot construi, că nici noi nu construim.” 
 
Dl. Farca ș Ladislau : 
”Se construiește în două luni o casă.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
 
Dl Palcău Ciprian : 
”Dna Mornea, mai spuneți o dată amendamentul.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Valoarea de pornire a licitației să fie de la 8.000 lei.” 
 
Se supune la vot amendamentul dnei consilier Mornea, care întrunește 15 voturi 

”pentru”, 3 voturi ”împotrivă” (Artean Mircea, Radu Carolina, Olariu Nicoleta) și 2 voturi ”abținere” 
(Bucaleț Marian, Palcău Ciprian). 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Se mai poate face amendament? Nu la preț, că prețul e ok. Ceva special, pentru cei 

de sus, există excepții în viață. Există două soluții în viață, creezi excepția și câștigi niște bani pe 
impozite și taxe, sau nu. Creezi excepție, dai amendă și de azi înainte plătești impozite și taxe, sau 
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demolezi totul și aduci la iarbă verde. Din punctul meu de vedere tot ce va fi licitație de azi înainte, 
eu aș propune să fie fotografii, să nu mai zică: e construcție, nu e construcție, e ceva, nu-i ceva. 
Părerea mea personală de acum încolo, orice licitație de vânzare să fie 4-5 fotografii, față, spate , 
sud, est, vest…pentru că aceste fotografii vor da valoarea, că noi suntem zero, noi nu știm nimic. 
De acum înainte să creez punctul T zero, tot să treacă pe la comisia urbanistică și acestea sunt 
legile pe care trebuie să le aplicați, și la fel la noi cei de jos. Așa gândesc eu.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Dl. Crișan în raportul de evaluare există fotografii.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Eu nu le-am văzut.” 
 
Dl. viceprimar Bobou ța Dan:  
”Să vedem fotografiile, și terminăm povestea.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
 
Dl. Stamatoiu Ioan : 
”Eu am câteva întrebări. Ca să începem cu zero…” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Cu punctul T zero….” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”După ce am început votul, dl. consilier….” 
 
Dna Fărcaș Bianca : 
”S-a votat amendamentul.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Da, și s-a început votul, înainte de a trece la titlul hotărârii, dna consilier, ce facem? 

Dezbatem, votăm, dezbatem, votăm. Vă rog să continuați procedura de vot.” 
 

Titlul hotărârii întrunește  9 voturi ”pentru”, un vot ”împotrivă” (Artean Mircea) și 10 
voturi ”abțineri” (Bucaleț Marian, Palcău Ciprian, Bobouțanu Dan, Stamatoiu Ioan, Fărcaș Bianca, 
Noghiță Luminița, Voinia Claudiu, Cazan Florian, Mărginean Alexandru, Muzsic Robert). 

Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul necesar, nu se poate t rece la votarea pe 
articole şi a hot ărârii pe ansamblu . 

 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  închirierea prin licitaţie publică a suprafeței 
utile de 185,64 mp și cotă părți comune în suprafață de 25 mp din cadrul etajului 2, aripa A, din 
fosta Școală Generală nr.1, înregistrată în domeniul public al Municipiului Hunedoara,  situată pe b-
dul. Corvin, nr.14, cu destinaţia de săli de cursuri. 

                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
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- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
”Cine este interesat de spațiul educațional? În Hunedoara avem un exces de spațiu 

educațional la toate școlile din oraș, după amiaza, cel puțin există multe spații care sunt de închiriat. 
Acea clădire care a căpătat parterul către Agenția Județeană de Ocupare a Forței de Muncă. Putem 
să-i dăm și alte destinații, gen, de la cabinete medicale, sedii de firme. Spații educaționale găsim în 
oraș cu duiumul. Ar trebui să o păstrăm pentru alte tipuri de destinații, acea fostă școală nr.1.” 

 
Dl. Palc ău Ciprian:  
”Cine vrea să o închirieze, doamnă?” 
 
Dna Rusu Violeta : 
”Este o firmă, asociație, care va ține cursuri acolo, profesionale. Decât să o ținem 

goală, să plătim pază….” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea suprafeței utile de 185,64 mp și cotă 
părți comune în suprafață de 25 mp din cadrul etajului 2, aripa A, din fosta Școală Generală nr.1,  
înregistrată în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situată pe b-dul. Corvin, nr.14, cu 
destinaţia de săli de cursuri, a constatat următoarele: 
 
                 Demeter Ladislau – director tehnic  - preşedinte 20 voturi “pentru”             
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                 Barabaş Stefan - consilier juridic Direcţia Juridică – membru 20 voturi “pentru”             
                 Popa Aurelia - Anişoara – director executiv adjunct – membru 20 voturi “pentru”             
                 Bilei Lucian– şef birou Urbanism – membru 20 voturi “pentru”             
                 Matei Adina– consilier juridic Direcţia Juridică  – secretar 20 voturi “pentru”             
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea suprafeței menţionate mai sus,  este următoarea: 

 
                 Demeter Ladislau – director tehnic  - preşedinte; 
                 Barabaş Stefan - consilier juridic Direcţia Juridică - membru; 
                 Popa Aurelia - Anişoara – director executiv adjunct – membru; 
                 Bilei Lucian– şef birou Urbanism - membru. 
                 Matei Adina– consilier juridic Direcţia Juridică  – secretar. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea suprafeței 
menţionate mai sus, a constatat următoarele: 

 
Nimu Ioan – şef birou investiţii - preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru” 

    David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială –  membru rezervă 20 voturi 
“pentru” 
    Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă 20 voturi “pentru” 
 

                    În urma acestor rezultate, membrii de rezervă ai comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea suprafeței menţionate mai sus,  sunt  următorii: 

 
                 Nimu Ioan – şef birou investiţii - preşedinte de rezervă; 

                     David Camelia – consilier juridic  Direcţia de Asistenţă Socială –  membru rezervă; 
                     Preda Camelia – consilier juridic Fond Locativ – membru rezervă. 

  
Art.5-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.148/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  nr. 103/2014 privind aprobarea organizării păşunatului 
şi exploatării pajiştilor permanente, aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara, în anul 
2014. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Singura problemă pe care o am de ridicat este faptul că prin hotărârea cealaltă, 

suprafața neeligibilă era de 89,41 ha cu 58,94 ha, și acum este 101,38 ha cu 58,94 ha. Deci 
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problema care se pune este care suprafață este? În hotărârea cealaltă pe care am aprobat-o, după 
ce am scăzut din suprafața totală care ați spus că este în C.F. de 120 și nu știu cât, am scăzut 32 
de ha care existau contract pentru ele, și au rămas 89,41 ha, cu eligibilul la fel și într-una și în 
cealaltă. Nu pricep de unde diferența de 12 ha.” 

 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Doriți să vă răspund? Deci, potrivit anexei la hotărârea pe care dumneavoastră ați 

aprobat-o în ședința respectivă, este 121,58 ha/58,94 ha. Observați că la eligibil s-au scăzut cele 30 
de ha, nu s-a scăzut în schimb, pe Pestișul Mare, la poziția 4, nu s-au scăzut cei 20,20 ha care sunt 
în titlul de proprietate, 32 cum știți dumneavoastră, pentru că noi nu puteam să mergem decât în 
baza titlului de proprietate, nu în baza unor adrese care ni le-au comunicat ca și suprafețe eligibile 
A.P.I.A. De aceea, noi suntem obligați ca acum să nu ne trezim că dăm pășunea care face obiectul 
litigiului cu doamna Coșereanu, cele 20,20 ha cât este în titlul de proprietate pe Pestișul Mare, și 
rămâne numai 101 ha cât se va scoate la licitație, ca să nu se trezească că licităm și ceea ce este 
în litigiu, pentru că, dumneavoastră, atunci când s-a aprobat și s-a propus amendamentul de către 
domnul consilier Rusu, ați spus că rămâne întreagă conform titlului de proprietate suprafața la 
Pestișul Mare, și noi avem înregistrarea și procesul verbal, și în baza ei am făcut această notare, și 
s-a spus să se scadă numai la eligibil, de aici apare această confuzie.” 
 

Dna. Mornea Maria:  
„Nu este adevărat. Îmi pare rău, eu am făcut socotelile, nu domnul Rusu a făcut 

amendamentul.” 
 

Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Deci ați făcut dumneavoastră, într-adevăr, așa au fost discuțiile, numai puțin, așa au 

fost discuțiile în consiliu, numai când s-a făcut amendamentul nu s-a scăzut din cei 121 ha. Asta 
este.” 
 

 Dna. Mornea Maria:  
„Ați spus 89,41, și acum îmi aduc aminte, eligibil 58,94.” 

 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Doamna consilier, eu am rugămintea să verificați înregistrarea ședinței.” 

 
 Dna. Mornea Maria:  
„De acord cu dumneavoastră, dar din 121 dacă scad 32 nu dă 101.” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Dar nu scade-ți 32, pentru că nu există 32. Pe titlu este 20,20. Revin și arăt conform 

actelor, să nu mai discutăm pe discuții. Noi discutăm pe acte, și de aceea suntem obligați….” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Contractul lui Coșereanu pe ce suprafață este?” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Numai puțin. De aceea suntem obligați să revenim la dumneavoastră cu acest proiect 

de hotărâre, ca să dăm cât este conform actelor, să nu ne trezim că nu avem bază legală pentru 
comisie să licităm. Asta este toată problema.” 
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 Dna. Mornea Maria:  
„Contractul cu Coșereanu, pe ce suprafață era?” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Pe 118,5 ha, și nu specifică cât este pe Valea Erjului și cât este la Pestiș. Nu 

specifică. Așa s-au făcut actele în 2010, doamna consilier. Deci nu suntem noi de vină pentru că s-
au făcut așa. Asta este situația. Iar noi acum suntem obligați să procedăm conform actelor. Nu 
putem să dăm la licitație decât suprafața care rămâne prin scoaterea suprafeței care este în litigiu, 
101,38 ha. Asta este toată situația.” 

  
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Și asta este toată eligibilă?” 

 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Nu este eligibilă, aceasta este suprafața, conform titlului, care se poate scoate la 

licitație.” 
 

Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Și eligibilă?” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Eligibilă este 58,94.” 
 
 Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Și diferența?” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Diferența s-a scos, este eligibilă, dar nu s-a scos de aici.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Unde se află această suprafață? Că asta vream să întreb.” 

 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Suprafața aceasta este la Pestișul Mare, o parte se numește „peste apă”, și o parte 

este Finir-ul.” 
 

 Dl. Magaon Jane:  
„Deci, haideți să revin un pic, că am trecut peste doamna Mornea. Eu, din câte am 

înțeles, aproximativ 43 de ha se află sub halda de zgură. Este adevărat? Cum putem noi să dăm, 
să scriem pășune pe halda de zgură? Că am înțeles că oile nu mănâncă zgură.” 

 
Dl. Artean Mircea:  
„Este zgură ecologică.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
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Dl. Magaon Jane:  
„Este o problemă. Nu putem să dăm la același preț la cine vine să liciteze. Deci dacă 

este pe halda de zgură nu poate să fie pășune domnule! Nu are rost să discutăm. Despre ce 
discutăm noi aici?” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Iarbă sintetică.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Eu propun să se scoată la licitație suprafața de 58,94 ha, ca amendament, ceea ce 

este real. Nu putem să scoatem ceva ce nu avem.” 
 
Dl. Cazan Florin:  
„Să scoatem halda de zgură separat.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Da, și halda de zgură să se scoată separat la licitație.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Domnule consilier, în titlul de proprietate trupul de pășune „peste apă”, fără a avea 

alte mențiuni, zgură sau nu știu ce, este de 101,38 ha. Nu se face nici o mențiune. Ca să scoți din 
titlul de proprietate trebuie niște acte. Eu vă spuneam și altădată, în acest an suntem obligați să 
facem amenajamentul silvo-pastoral, și cu această ocazie se vor face toate măsurătorile și se vor 
scoate și cele neproductive, iar în planul pe care îl va avea acest amenajament vom fi obligați să 
facem înscrierile în cartea funciară și să facem programul de îmbunătățiri. Eu nu îmi asum 
răspunderea să scot din titlul de proprietate partea care dumneavoastră ziceți că este ocupată de 
halda de zgură.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  

 
Dl. Magaon Jane:  
„Și atunci noi ce votăm aici?” 
 
 Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Dacă aplicați propunerea dumneavoastră, scoatem numai ce este eligibil, nu 

dezavantajăm pe cei care au câștigat la prima licitație și au plătit și au luat toată suprafața, conform 
hotărârii dumneavoastră?” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Nu este hotărâre, este punctul meu de vedere.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Este punctul dumneavoastră de vedere.” 
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Dl. Magaon Jane:  
„Nu putem să dăm acolo pășune dacă este halda de zgură! Cum să scoate halda de 

zgură la pășune? Asta este problema. Trebuie să fim realiști. Nu putem să ieșim cu ceva ce nu 
avem.” 
 

 Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Pe halda de zgură este și pășune, și pădure.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Aici scrie pășune, deci noi trebuie să ieșim cu pășune. Nu putem să scoatem la 

licitație halda de zgură.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Și în titlul de proprietate scrie pășune.” 

 
 

Dl. Magaon Jane:  
„Eu nu sunt de acord cu așa ceva. O să votez împotrivă, pentru că nu sunt de acord. 

Dacă dăm ceva la cineva, să dăm ceva legal și corect.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Data trecută ați vrut să fie scoasă toată suprafața, acum numai ce este eligibil.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Bucale ț Victor:  
„Acum două luni de zile s-a venit cu un document aici în care se spunea: 121 de ha, 

din care 32 are contract doamna Coșereanu, s-a retras de pe ordinea de zi, am venit data trecută și 
am aprobat 121,58 ha/58,94 de ha, în care s-a spus, juridicul a spus, nu mai avem timp să dăm la 
licitație, că în 20 de zile până dăm la ziar, până în 4 iunie depunem la A.P.I.A. Păi dacă se face 
modificarea asta astăzi, și s-a dat în, s-a publicat, eu așa sper că s-a publicat, nu mai înțeleg nimic. 
Înțelegeți  dumneavoastră și explicați-mi dumneavoastră. Ori suntem serioși, ori ne batem joc, ori 
ne considerați proști, altfel nu se explică. Așa ați spus: 20 de zile, în 4 este ultima zi la A.P.I.A., nu 
mai avem timp, nu știu ce. Sper că s-a dat anunțul atunci. Și acum iar venim și modificăm?” 
 

Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Da, s-a organizat licitația, s-au dat anunțurile….. ” 

 
Dl. Bucale ț Victor:  
„Domnule Spirache, ieșim din data de 4 iunie!” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Spiridon mă numesc.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
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Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Domnule consilier, termenul fără penalități a fost data de 15.” 

 
 Dl. Bucale ț Victor:  
 „Domnule, dumneavoastră eu ştiu ce vreţi, şi nu are rost să spun aici. Şi nu mai 

încurcaţi licitaţia. Lăsaţi-o să curgă normal, scoateţi la licitaţie 101 ….” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Spuneţi-mă, vă rog, ce vreau!” 

 
Dl. Bucale ț Victor:  
„Îi spunem  la cel care câștigă că îi punem la plată 50, restul este zgură, dar nu mai 

venim să modificăm şi să aprobăm. Toată ziua aprobăm noi aici. Asta este idea. Cunosc legea 34 
mai bine ca oricine de aici. Și nu ne jucăm, și facem și dăm. Eu o să iau să urmăresc să vedem 
cum s-a dat anunţul, acum 10 zile, sau 15, sau nu știu când.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„S-a dat cu 101 ha.” 

 
Dl. Bucale ț Victor:  
„Asta-i mai grav! Asta-i mai grav! Noi am aprobat cu 58, şi s-a dat cu 101?!” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Bucale ț Victor:  
 „Eu zic că asta este foarte grav. Eu spun că este grav de tot!” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
        

Dl. Bucale ț Victor:  
„Domnule consilier Palcău, aţi semnat procesul verbal de şedinţă de data trecută?” 
  

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  

 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
 „Cine a dat anunţul?” 
 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Dacă cumva anunţul nu este în termen legal de 4 iunie şi depăşeşte, s-a dat mai 

târziu? Doamna Oprişiu, s-a dat în termen?” 
 
Dna. Corina Opri şiu-Director urbanism:  
 „Nu m-am ocupat eu, eu fac parte din comisiei, dar vă spun că licitaţie este luni.” 
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Dl. Ovidiu Cri şan:  
 „Domnule Spiridon, o întrebare. Dacă se face licitaţia pe cele 101 ha, se poate da la 

plată, legal, numai 58?” 
 

Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Nu.” 
  

Dl. Ovidiu Cri şan:  
 „Nici cu ajutorul Consiliului?” 

 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Domnule consilier, noi nu putem da decât în baza titlului de proprietate. Titlul de 

proprietate, aşa cum este acuma, este pe 121 ha, şi cuprinde acea suprafaţă care este în litigiu cu 
doamna Coşereanu. Noi ca să putem ajunge să intrăm corect în legalitate ca acest om să nu 
plătească şi cele ale doamnei Coşereanu, trebuie să reveniţi la 101. Am repetat şi vă repet, 101,38 
ha.” 

 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
 „Şi este legal?” 
 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  

                      „101 este conform cu actele.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Palc ău Ciprian:  
„Cât este trecut pe titlul de proprietate?” 

 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
 „101,38 plus cei 20,20, 121 în total .” 
 
Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Domnule Spiridon, cât este contractul lui Coşereanu?” 
 

Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Contractul lui Coşereanu apare păşune integrală 20,20 ha, iar totalul este 118,5 ha.” 

 
Dl. Cazan Florin:  
„Pe acelaşi titlu.”  

 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Pe acelaşi contract apare 118,5 ha.”  

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
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Dl. Ovidiu Cri şan:  
„Domnule Spiridon, există posibilitatea ca ce aprobăm să fie altceva dactilografiat? 

Există posibilitatea, faţă de ceea ce aprobăm, că noi nu mai verificăm nici unul, există posibilitatea 
ca ceea ce aprobăm aici să fie altcumva dactilografiat?” 

 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Nu. Este conform cu actele.” 

 
Dl. Palc ău Ciprian:  
„Dar domnule Spiridon, dumneavoastră ne spuneți nouă ne spuneţi că este o 

suprafaţă de 101 întreagă. Păi e defalcată aici! S-ar putea face un amendament!” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Nu este.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Este 121 total, și aveți cele două trupuri de pășune care vi le-a explicat domnul 

secretar, „peste apă” și Finir.”  
 

Dl. Bucale ț Victor:  
„Dar data trecută am aprobat 89. Asta am aprobat noi.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„101 este propunerea de astăzi.” 

 
Dl. Bucale ț Victor:  
„Nu. Odată ce am aprobat nu mai propunem nimic domnule!” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Eu nu știu ce este de râs, pentru că 101 este din scoaterea acelei suprafețe pe care 

dumneavoastră ați votat-o dumneavoastră greșit înainte.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  

 
Dna. Takacs Aranka:  
„Noi nu mai votăm nimic. Dumneavoastră faceți acte cum trebuie. Venim aici și 

încercăm cumva să nimerim cumva legile. Din toate direcțiile auzim altceva. Scuze. Păi nu, dar 
serios, este a nu știu câta oară.” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Magaon Jane:  
„32 de hectare, atâta am aprobat în ședința trecută.”  

 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Vă arăt titlul. 32 nu apare nicăieri. Încă o dată, aceasta este o cifră inventată.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Dar așa s-a aprobat în ședință.”  

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„32 de hectare nu apar.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Magaon Jane:  
„32 de hectare, atâta am aprobat în ședința trecută.”  

 
Dl. Palc ău Ciprian:  
„Lăsați-l un pic pe domnul secretar să vorbească. Domnule secretar.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
„Arătați-ne anunțul. Pe cât ați dat anunțul,  și ne dăm seama. Domnule director, unde 

este anunțul? Cine a dat anunțul? Răspundeți-mi.” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Domnule primar, cum putem lămuri această problemă? Cum putem ieși din situația 

aceasta?” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Dacă faceți puțină liniște. Domnule secretar, vă rog.” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Păi da, gata, ne-ați înnămolit.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Păi n-am ce să lămuresc, n-am ce să vorbesc. Eu nu vorbesc în vânt.”  

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Spuneți. Vă dau voie.”  
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Îmi dați voie să părăsesc ședința? Cu toate riscurile.” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Nu. Vă rog frumos să ne dați un răspuns….” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Lăsați-l să vorbească.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Întrebați.” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Doamna Coșereanu, câte hectare are?” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Per total pe contract, 118 și nu știu cât, Valea Erjului plus Finir. Deci suprafața pe 

care o aveți aici în acest proiect de hotărâre, la pășunea ”peste apă”, deci sunt două trupuri, titlul 
este dat pe total pe Pestișul Mare, pe tarlale, pe toate celelalte. La „peste ape” este 101,38, la Finir, 
din procesul verbal de punere în posesie pe baza căruia s-a scris titlul, este 20,20 de hectare, și 
scăzând din 121 cât… ” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„89.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Eu nu am pomenit cifra de 89 domnule consilier! Nu mai îmi puneți în gură ce nu zic!” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Muszic Robert:  
„Haideți să fim un pic serioși.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Măi Ovidiu-le, tu chiar vrei să îți bați joc de noi?!” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Păi nu, dar 101 ați spus.” 

 
Dl. Farca ș Ladislau:  
„Te rog să fi atent și să urmărești discuțiile!” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
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Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Vorbim degeaba, și e clar că are cine ce să râdă de noi. ” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„121 minus 20 sunt 101.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Da. Și? Atât. Aceste cifre le-am pronunțat. Nici 89, nici cutare, nici cutare.” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Deci din totalul de 121, se scade 20 Finir-ul și rămân 101.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Da.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
„Atâta este în proiect scris.” 

 
Dl. Cazan Florin:  
„Domnule secretar, am și eu o întrebare. La licitație, nu scoatem pe parcele?” 

 
Dl. Voinia Claudiu:  
„Cu numere cadastrale diferite.”  

 
Dl. Cazan Florin:  
„Scoatem numai ce este arabil, nu am nevoie să scot parcela 207, 208, 209….” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Domnule consilier, ne prinde 1 decembrie ca să facem măsurătorile.” 

 
Dl. Cazan Florin:  
„Mă refeream la parcelele care sunt pe titlu. Pe titlu sunt și râuri, și pâraie.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Și nu se adapă oaia, sau nu trece oaia pe acolo? Dumneavoastră credeți că păstorul 

își împrejmuiește parcela sau tarlaua respectivă?” 
 
Dl. Cazan Florin:  
„Dacă sunt cereri….” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Nu sunt.” 

 
Dl. Cazan Florin:  
„Ba sunt.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Poate v-ați informat dumneavoastră acuma la centru de informare, dar până azi nu 

era nici o cerere.” 
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Dl. Cazan Florin:  
„Acum vreo trei luni și ceva.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Aia a fost, a mâncat-o gaia.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 15 voturi ”pentru”, 3 voturi ”abțineri” (Palcău Ciprian, 

Noghiță Luminița, Bucaleț Marian) și 2 voturi ”împotrivă” (Cazan Florian, Magaon Jane). 
Art.1-2 se aprobă cu 14 voturi ”pentru”, 4 voturi ”abțineri” (Noghiță Luminița, Takacs 

Aranka, Bucaleț Marian, Palcău Ciprian), și 2 voturi ”împotrivă” (Cazan Florian, Magaon Jane).  
Art.3 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” și 3 voturi ”abțineri” (Noghiță Luminița, Bucaleț 

Marian, Takacs Aranka) și 2 voturi ”împotrivă” (Cazan Florian, Magaon Jane). 
Hotărârea nr.149/2014 se aprob ă cu 14 voturi ”pentru”, 4 voturi ”ab țineri” 

(Noghi ță Lumini ța, Takacs Aranka, Bucale ț Marian, Palc ău Ciprian), și 2 voturi ”împotriv ă” 
(Cazan Florian, Magaon Jane).  

 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate şi a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Lucrări de extindere reţea de 
alimentare cu apă şi canalizare, instalaţii de pompare şi reabilitare stradală în Municipiul Hunedoara 
(proiectare – SF/DALI, PT, DE, CS, DTAC+execuţie)” . 
              -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.150/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractului Subsecvent 
nr. 4 al Acordului Cadru nr. 26489/11.06.2010 pentru obiectivul de investiție „Lucrări de extindere 
rețea de alimentare cu apă si canalizare, instalații de pompare și reabilitare stradală în Municipiul 
Hunedoara (proiectare – SF/DALI, PT, DE, CS, DTAC+execuție)” 
               -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
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În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Stamatoiu Ion : 
”Am discutat cu oamenii de pe str .Gorunilor fără număr, și au spus că acolo sunt niște 

probleme cu niște conducte. Să-i anunțăm pe cei în drept să scoată conductele să facă ceva pentru 
că o să facem asfaltarea apoi o să începem…..” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Str. Gorunilor, ați spus?” 
 
Dl. Stamatoiu Ion : 
”Da, și este o conductă care trece pe sub  casa  d-lui Ceucă, și să vedem despre ce 

este vorba.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dl. consilier, mă iertați, dar cei care au construit trebuiau să respecte amplasamentul 

dat prin autorizația de construire.” 
 
Dl. Stamatoiu Ion : 
”Sunt de acord cu dvs.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.151/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
A părăsit sala de şedinţă dna consilier Radu Carolina, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 
PAUZĂ 10 MINUTE. 
 

La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului 
Român în domeniul public al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 1946 mp înscris în 
CF nr.67004 al municipiului Hunedoara, nr. cadastral 67004 situat pe strada Urcușului, municipiul 
Hunedoara 
               -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.152/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara. 
               -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Ce vreau să spun este următorul fapt. Pierderea pe care o înregistrează societatea mi 

se pare corect să fie acoperită din capitalul social, pentru că din datele pe care m-am uitat peste 
ele, și nu numai, această pierdere provine din deprecierea unor piese de schimb, materii prime și 
așa mai departe, care au fost acord la capitalul social, la niște prețuri, nu vreau să spun prețul…. și 
ele de fapt sunt stocuri nevândute de la înființarea societății. Pentru a se reflecta corect în situațiile 
financiare, poziția financiară a societății, este normal ca aceste ajustări de deprecieri să fie 
recunoscute la cheltuieli, pe de-o parte, pe de altă parte, pentru că au legătură cu acordul de capital 
să fie aprobate cu această pierdere. De aceea eu zic că putem să dăm un vot pentru cel care ne 
referim în Adunarea Generală. Problema care se pune este că această pierdere care este 
înregistrată de 3.852.000, într-adevăr este un pic sub nivelul ajustărilor de depreciere care sunt de 
….nu, practic societatea a înregistrat pierderi. Aceste ajustări de depreciere trebuiau recunoscute 
2006, 2007, 2008, 2009, 2010, nu au fost trecute, și acum sigur că trebuie trecute. În afară de asta, 
din câte văd eu, din exercițiul financiar societatea a realizat și în 2013, pierderi. Pe anul 2014, 
urmează să vedem pe bugetul pe care l-am aprobat, dacă o să înregistreze sau nu pierderi. Asta 
este aprecierea pe care am avut-o.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.153/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ți).  Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.06.2014 – 31.07.2014 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Dl. Bucale ț Marian : 
          „Propun președinte de ședință pentru următoarele două luni, pe dl. Voinia Claudiu.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.154/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi Prezentarea adresei nr.583/5.05.2014 a S.C. D.D. CHIM 

S.R.L., înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.28809/06.05.2014. 
 
Nu sunt discuții. 

 
La punctul 25 al ordinii de zi Diverse.  
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Prima dată o să vă spun eu ceva. Data de 15 iunie este termenul limită pentru 

prezentarea declarațiilor de avere și de interese. Se consemnează în procesul verbal acest anunț. 
De asemenea, rapoartele de activitate ale domnilor consilieri, vă rog frumos, și rapoartele de 
activitate ale președinților pentru comisiile de specialitate.” 

 
Dl. Olteanu Ionel-administrator EuroVenus:  
„Mă numesc Olteanu Ionel și am ajuns în municipiul Hunedoara în calitate de 

investitor. Să spun așa în două cuvinte, pentru că timpul este destul de avansat, am avut pe 
parcursul activității mele de 25 de ani ocazia să cunosc multe firme private. Sunt administratorul 
societății EuroVenus și reprezentantul unui grup de firme care se ocupă de mobilă, și nu numai. 
Prezența mea aici la Hunedoara a fost cu scopul de a aduce niște investitori cu care ne mândrim, 
pentru că sunt niște condiții favorabile, și, să zic, care să se potrivească după gândirea pe care o 
avem. Dar ca să intru în subiect, activitatea noastră de mobilă este legată de Parcul Industrial, unde 
am concesionat o suprafață de teren și unde, în Parcul Industrial, am demarat acțiunea unui târg 
auto și bazar, pentru a acoperi cheltuielile care sunt foarte mari cu Parcul Industrial. Ca și om de 
afaceri vă pot spune că sunt niște costuri destul de ridicate, de exemplu, societatea noastră trebuie 
să plătească pe an în jur de 50.000 de mii de euro cheltuieli de administrare și ce mai avem noi pe 
acolo, și ca să acoperim aceste cheltuieli și să pot să sensibilizez investitorii să mă urmeze în 
parcul Industrial am căutat varianta prin care în afara activități din timpul săptămânii, la sfârșitul 
săptămânii să avem un târg auto, lucru pe care l-am mai făcut încă în două zone, în două parcuri 
industriale private. Rugămintea mea ar fi ca bazarul care este aici sus la stadion, din punctul meu 
de vedere destul de rudimentar și spațiul respectiv neadecvat pentru un bazar, să se mute la noi în 
parc, ca să pot să polarizez și să pot să dezvolt o activitate în acest fel, civilizat, printr-un parteneriat 
cu primăria în care să existe o rentabilitate bilaterală și pe care să o respectăm și de o parte și de 
alta. Îmi asum cheltuielile, dacă bazarul de aici are niște venituri le voi suporta eu, dar m-ar interesa 
să fac un lucru civilizat, pentru că altfel se creează confuzii și un soi de, să zic așa, stai cu 
picioarele în două bărci și nu ai stabilitate. Acuma, ce pot să vă spun, dacă tot am venit în 
Hunedoara sper că o să fie bucuroși cei care o să mă cunoască pe viitor, și să aduc un aport de 
așa manieră încât să-mi păstrez, să zic așa, ținuta pe care am avut-o în afaceri până acum. O parte 
din persoanele de aici mă cunosc, și nu pot decât să vă mulțumesc pentru faptul că m-ați primit aici 
să-mi expun gândurile, și să vă doresc mult succes pe viitor.” 

 
Dl. Muzsic Robert:  
„Eu vreau să ridic o problemă care mi-a fost semnalată de cetățenii din municipiul 

Hunedoara, aceea de a încerca să găsim o variantă și să amplasăm o stație de autobuz la spital, 
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pentru că sunt foarte mulți cetățeni care vin la spital și ar dori să fie și în preajma spitalului o stație 
de autobuz. Există o solicitare de la dânșii, și dacă am putea să găsim o soluție, o locație, mă bucur 
că și domnul director Baloșin a rămas aici și poate să ne spună dacă există o posibilitate de a 
amplasa o asemenea stație la spital.” 
 

Dl. Balosin Nicolae-Director Eco Sid:  
„Se poate, dar trebuie amenajată. Chiar în fața spitalului nu se poate, dar lângă 

chioșcul de lângă liceu de matematică-fizică amenajat un refugiu.” 
 

Dl. Muzsic Robert:  
„Amenajat un refugiu, pentru că sunt foarte mulți oameni în vârstă care vin și …..” 

 
Dl. Balosin Nicolae-Director Eco Sid:  
„…vin până la piață și după aceea merg pe jos.” 

 
Dl. Muzsic Robert:  
„Sunt oameni în vârstă care vin și nu pot să meargă nici cei 30 de metri, ca să spun 

așa.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Balo șin Nicolae-Director Eco Sid:  

                      „Am ridicat și eu această problemă.” 
 

Dl. Muzsic Robert:  
                      „Eu zic că este oportun să găsim o soluție.” 
 

Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Mai sus de liceu.” 

 
Dl. Muzsic Robert:  
„Eu zic că putem să găsim o soluție. Undeva între chioșcuri eu zic că putem găsi o 

soluție să amplasăm o asemenea stație.” 
 

Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
„La Crișan acolo.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Nu-i bine acolo. Acuma, pentru mine, este avantajos, faceți acolo, dar este prea 

aproape de piață. Eu aș face următorul tronson, unde este parcarea. Pentru mine este bine, că stă 
lumea și consumă, dar nu, este prea aproape de piață. Mergeți cu 100 de metri mai în față.” 
 

Dl. Muzsic Robert:  
„Se poate amenaja frumos un refugiu, să fie stație.” 
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Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Bună idee.” 

 
Dna. Takacs Aranka:  
„Tot așa, din discuțiile cu cetățenii, la Răcăștie, nu știu dacă știți, dar nu este apă, au 

secat fântânile.” 
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
„Știu. ” 
 

Dna. Takacs Aranka:  
„Trebuie să găsim cumva o soluție, pentru că oamenii aceia plătesc taxe ca în oraș, și 

nu au nici măcar canalizare, apă, și le-au secat și fântânile. 
Al doilea lucru, sunt acolo câteva persoane pe stradă cu urcați în Răcăștie la dreapta, 

acolo nu este renovată sau refăcută strada, unde oamenii își curăță fosa septică în stradă, iar 
oamenii nu pot nici măcar să-și aerisească casele, și vă rog mult de tot să trimiteți….” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
„Și canalul acela colector este plin de gunoaie. Trebuie curățat, domnule Demeter.” 

 
Dna. Takacs Aranka:  
„E insuportabil să stai acolo. Măcar o amendă pentru cei care își golesc unde nu 

trebuie.” 
 

Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Nu au canalizare.” 

 
Dna. Takacs Aranka:  
„Știu că nu au canalizare. Din păcate știu foarte bine problemele acestea, și nici nu 

știu când o să aibă, că, din păcate, nu doresc să continui, dar măcar ce se poate, uman face, și să 
facem. O să urmăresc cât se poate. Găsim o soluție, mergem cu o mașină mare câteodată și le 
golim noi mizeria. Nu știu ce este de făcut, că nu mă pricep. 

Și încă o întrebare. Către instituțiile destul de importante ale orașului cum ar fi Poliția, 
pe strada Turnătorului, strada aceea arată groaznic,este rea, aproape că nu mai are asfalt imediat, 
cum urci către Poliție zona aceea este dezastru, atât din punct de vedere al asfaltului cât și ierburile 
nu sunt tăiate, toată zona aceea unde cred eu că ar trebui puțin mai multă atenție. Mie mi se pare 
total neglijată, chiar dacă sunt numai trei blocuri pe stradă.” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Două remarci vreau. O remarcă pentru EuroVenus, și eu sunt de același principiu ca 

să se mute cei cu haine vechi dincolo. Problema este doar de cum ajung ei acolo. Dacă 
EuroVenus-ul va suporta aceste încasări pe care le primea Primăria până acuma, 2 lei, 10 lei sau 
200 de milioane de lei, în aceleași costuri, dacă dânsul susține, trebuie ținut cont, repet încă o dată, 
de această propunere a dânsului de a muta, de a concentra în exteriorul orașului acea, în ghilimele, 
gubelă. 

A doua remarcă, aș vrea pentru D.D.Chim, punctul 25 de pe ordinea de zi modificată, 
adresa de prezentare a firmei D.D.Chim, să țină cont consilierii dacă mai sprijinim Eco Sid-ul, eu aș 
face propunere, chiar dacă nu sunt în asentimentul tuturor colegilor mei, de a susține Eco Sid-ul, s-
au găsit soluții, cum se găsește cu Salub-ul, ca și gunoi, de luat gunoiul, pentru ca să nu mai plătim 
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cele 5 miliarde, 6 miliarde, 3 miliarde, 2 miliarde, 1 miliard, pentru că, costurile le-am făcut cu 
domnul director Baloșin, și am putut demonstra că, costurile pentru D.D.Chim, deci dacă este în 
regie proprie, în ghilimele, pentru că Eco Sid-ul este 95% Primăria, nu ar costa mai mult de 2 
miliarde, 2 miliarde jumate. Deci din orice poziție am plăti 1 miliard jumătate. Numai două secunde 
și am terminat, am zis două remarci, din orice poziție 1 miliard jumătate este mai puțin cheltuială pe 
an decât acuma.” 
 

Dl. Olteanu Ionel-administrator EuroVenus:  
„Să vă spun, pentru EuroVenus sunt de acord să suport toate costurile, și profitul pe 

care îl avea Primăria în partea de sus, îl va încasa de la EuroVenus din partea de jos.” 
 

Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Am specificat asta.” 
 

Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Am avut discuția aceasta, și tot ce încasăm noi în piață la vechituri pe lună de zile, 

domnul profesor Olteanu este de acord să încasăm tot noi banii de acolo, noi vom pune la dispoziție 
terenul, da?” 

 
Dl. Olteanu Ionel-administrator EuroVenus:  
„Corect.” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Contract. Terenul este al Primăriei.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
„Cu titlu gratuit. Nu subînchiriază. Este amenajat, este păzit, este civilizat.” 

 
Dl. Bucale ț Victor:  
„Și eu susțin inițiativa aceasta, pentru că și cei de la Biserica penticostală…..” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Și eu agreez propunerea domnului Olteanu, mai ales că dânsul a luat deja legătura 

cu domnul Baloșin, și va organiza curse către și înapoi, pentru că problema este cei care merg la 
târg nu cei care vând.” 

 
Dl. Olteanu Ionel-administrator EuroVenus:  
„Corect, așa este.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Și mai mult decât atât, domnul Olteanu este un foarte bun investitor, peste tot unde a 

fost a creat și creează locuri de muncă, așa că este un câștig pentru noi.” 
 

Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Veți face și sâmbăta și duminica?” 

 
Dl. Olteanu Ionel-administrator EuroVenus:  
„Sâmbăta o să-l fac, cu extensie duminica gratuit. Știți ce se întâmplă, ca să vă explic 

așa în termeni mai umani, târgul pe care l-am sistematizat la intrare în Hunedoara este un bun 
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câștigat pentru hunedoreni din multe puncte de vedere. Să zicem că se organizează un eveniment, 
ai un spațiu care nu deranjează, muzica, lumea, locuri de parcare suficiente pentru vizitatori, un 
lucru civilizat. Pe viitor, poate să devină un loc cunoscut din tot județul ca un loc pus la punct. Vedeți 
că lumea este obișnuită să meargă la un târg, socializează, ce-ai mai făcut, ce n-ai mai făcut, și cu 
bani puțini poate să-și petreacă o zi pe care o merită. Deci, dacă are 10 lei în buzunar, el bea o 
bere, mănâncă niște mici, se plimbă, se uită pe la mașini, pe la lucruri pe acolo, se întâlnește cu 
unul, cu altul, și este o chestie frumoasă, un lucru bun, privit din afară, nu să zic așa strict 
economic, ca idee principiu, spun eu. Vă mulțumesc și vă doresc numai bine.” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Domnule primar, nu mi-ați dat un răspuns legat de D.D.Chim. Este pe ordinea de zi.” 
 

Dl. primar Viorel Arion:  
„Legat de D.D.Chim, nu se poate atribui direct, trebuie scos la licitație, așa cum ieri, 

de exemplu, am avut pe Castel o licitație la care a participat firma aceea pe care știți că am înființat-
o, a Primăriei, și am mai avut și doi contracandidați. Deci, nu este exclus ca noi când scoatem, și să 
sperăm că o să câștige Eco Sid-ul și să ne trezim că o să câștige o firmă din București, de exemplu. 
Este licitație, e procedură clară.” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Dacă dacă face primăria este nelegal?” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Doar dacă își creează Primăria serviciu separat, care este altă poveste. Serviciu 

propriu, cum avea înainte R.A.I.L.-ul.” 
 

Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Păi și transportul local?” 

 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Este o excepție pe Legea 51 privind serviciile de utilități comunitare. Dacă 

considerați că este ceva amuzant, nu vă mai spun.” 
 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Păi dacă există o excepție, pun o întrebare, nu mai există o a doua excepție?.” 

 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director juridic:  
„Nu.” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Atunci plecăm.” 

 
Dl. Spiridon Pantelimon-Director Juridic:  
„Am spus o singură excepție. Este vorba despre literele a)-g) din această lege, la 

articolul 1, și litera h) este separat, este exceptată de la porcedură, competența revenind consiliului 
local. Pentru restul de servicii de utilități publice, iluminat public, salubritate localități, alimentare cu 
apă, canalizare, pentru toate acestea este procedură prin licitație publică, iar A.N.R.S.C. este cel 
care eliberează licențele și autorizațiile. Dincoace, la noi, competența a revenit consiliului local, de 
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aceea s-a putut rezolva de către Consiliul local transportul local, și de aceea nu se poate rezolva 
restul, D.D.Chim-ul și așa mai departe. Asta este explicația.” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Dar mă gândesc că sunteți destul de isteț ca să găsiți o soluție, pe cale de excepție, 

ca în momentul în care o să dăm la Eco Sid sau o să facem noi un birou separat.” 
 

Dl. Spiridon Pantelimon-Director Juridic:  
„Aș vrea eu să fiu așa de isteț!” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dna. Mornea Maria:  
„Problema pe care vreau să o ridic, pentru că am aprobat bilanțul de la situații 

financiare Eco Sid și de la Parcul Industrial, dar mă rog, asta este o altă mâncare de pește, trebuie 
neapărat avut în vedere inițierea unui proiect de hotărâre prin care să se oblige asigurarea auditului 
statutar la aceste societăți, audit care se face cu auditori statutari, adică cu auditori autorizați de 
C.A.F.R., situațiile financiare să fie auditate înainte de a fi prezentate, pentru că aceste societăți în 
care primăria este proprietarul, asociatul majoritar, sunt societăți de utilitate publică. Fiind societăți 
de utilitate publică situațiile financiare trebuie auditate. Nu audit de la Primărie, nu audit de la Curtea 
de Conturi, auditori statutari conform O.G. 90, și în legea contabilității, unde societățile de utilitate 
publică auditate. 

A doua problemă pe care vreau să o ridic este următoarea. Am cerut, de foarte multă 
vreme, și o să insist pentru ultima dată, probabil nu m-am făcut destul de clar înțeleasă, o listă, un 
inventar, cu proiectele existente, am înțeles că aveți un departament de proiecte, care, mă rog, face 
proiecte, și europene, și mă rog, care lucrează în primărie, atât cele care sunt definitive cât și cele 
care sunt în curs de execuție, așa cum am citit acum câteva luni într-un act al Curții de Conturi, și 
care, de fapt, nu erau înregistrate în contabilitate.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Proiectele cu fonduri europene?” 

 
Dna. Mornea Maria:  
„Proiectele făcute atât din fonduri europene care sunt, mă rog, ca și investiții în curs 

de execuție, cât și cele făcute de compartimentul din primărie. Eu știu că este un compartiment în 
primărie. Greșesc?” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Este.” 

 
Dna. Mornea Maria:  
„Este un compartiment în primărie care lucrează la astfel de proiecte.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Anda, să îi spui doamnei Lascău să-i pregătească un răspuns doamnei Mornea cu 

toate proiecte care au fost, sunt și vor fi.” 
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Dna. Mornea Maria:  
„Și pentru că am mai spus încă o dată, nu sunt pentru a împrăștia banii pe care îi 

aducem destul de greu la primărie, și sunt lucrări care, zic eu, ar putea fi făcute de acest 
compartiment de proiecte. 

Și ultimul punct, cum a spus și domnul Crișan cu D.D.Chim-ul, acolo, în adresa pe 
care dânșii o depun, ne aduc aminte că au făcut niște investiții și că legea, cea care se aplică acum,  
iar favoriza din acest punct de vedere pe durata amortizării investițiilor respective. Vreau să spun că 
în lista de investiții care este depusă de dumnealor acolo ar mai avea 1 an până sunt amortizate 
complet, în afară de construcție. Construcția nu a fost făcută pentru serviciile oferite municipiului 
Hunedoara.” 

 
Dl. Mărginean Alexandru:  
„Am două probleme scurte. Ar fi bine președinții de comisie, măcar președinții să facă 

legătură comună, să nu ne mai trezim că astăzi aprobăm un amendament și peste două minute le 
întrunim toate și ne facem de băcănie. Comisiile să se facă reunite până la urmă.” 

 
Dl. Artean Mircea:  
„Mai facem o ședință de consiliu!” 

 
Dl. Mărginean Alexandru:  
„Și a doua problemă, peste tot în oraș sunt bălării și ierburi foarte mari. La blocul K în 

Micro 7, vă rog să mergeți oricare dintre dumneavoastră acolo și să vorbiți cu oamenii, sunt șerpi.” 
 
Dl. Viceprimar Dan Bobou țanu:  
„Am dat comandă.” 

 
Dl. Muzsic Robert:  
„De șerpi?” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
„Am dat comandă să tăiem acolo.” 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
„Un minut numai. Aș începe cu problemele organizatorice locale. În Micro 7, stația de 

autobuz, pe Trandafirilor, pentru că nu este făcută. ” 
 

Dl. Ovidiu Cri șan:  
„Domnule consilier, dar dați și soluția. Din ce să fie făcută? Dacă este din fier, dispare 

în 4 ore, din piatră 8 ore, plasticul 16 ore!” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
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Dl. Stamatoiu Ion:  
„Doresc, la inițiativa cetățenilor, două bănci în spatele liceului 2. Și trei, la spital la noi 

există un C.T., dumneavoastră știți foarte bine ce înseamnă, de patru luni nu funcționează. A plecat 
cineva, s-a îmbolnăvit cineva, oamenii nu au unde să-și facă acel R.M.N.” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„La Petroșani. Sau la Deva” 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
„Nu toată lumea are bani ca dumneata ca să meargă acolo.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Stamatoiu Ion:  
„Consiliul local a gestionat sau a dat atâția bani…” 

 
Dna. Takacs Aranka:  
„…1 an de zile nu a funcționat și toată lumea aici a venit.” 

 
Dl. Ovidiu Cri șan:  
„O întrebare. Știți care este suma de reparație?” 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
„Ce reparație? Nu este stricat nimic.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Nu este vorba de reparație, este vorba că nu avem personal.” 

 
Dna. Fărcaș Bianca:  
„Nu este personal.” 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
„Și ultima problemă, vă rog frumos, cred că interesează tot Consiliul local, acum 

câteva zile am fost propus pentru o delegație la Argenteuil în Franța, cu această frumoasă echipă 
de dansuri „La Fiesta”.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou țanu:  
„Deci în perioada campanie electorale nici măcar nu a votat!” 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
„Da, dar nu pot să spun de ce! E condusă de către domnul profesor Călin Gheorghe 

Corpaciu, și de doamna profesoară Petronela Murariu, la care s-a dat o foarte frumoasă, nu știu 
cum să spun, diplomă și ceva ca o farfurie.” 
 

Dl. Artean Mircea:  
„O salatieră!” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
„La 40 de ani de la aniversarea înfrățirii orașului Hunedoara cu Argenteuil. Această 

înfrățire a făcut-o domnul Răceanu și cu cei de la Argenteuil.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Consiliul local.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Stamatoiu Ion:  
„Domnule Crișan, vă rog frumos. În data de 26 mai am fost invitat de un consilier al 

domnului primar de la Argenteuil, Georges Mothron, am avut o discuție cu dumnealui și am reușit 
să discutăm niște lucruri foarte interesante care numai de noi depind. Trebuie să facă Primăria o 
invitație către dumnealor să poată să vină de Zilele Hunedoarei, câte persoane și ce dorim să 
facem, trebuie să facem un raport, Primăria, prin care să vedem ce dorim noi să vină dumnealor cu 
investitori. Au fost foarte deschiși, au spus că ei sunt foarte interesați să vină în Hunedoara să 
investească cu oameni de afaceri. De aici încolo nu mai este problema mea. Mulțumesc frumos.” 

 
Dl. Farca ș Leontin-Delegat s ătesc:  
„Avem o problemă. De la Biserică în sus avem un pârâu de scurgere, când vine apa 

mai mare se înfundă tot timpul, este un dop acolo, apa iasă pe stradă, este o femeie care tot timpul 
este inundată. Când o să vină cu asfaltul, se mai înalță. Ar trebui un tub mai mare.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Domnule Bobouțanu, rezolvați dumneavoastră, P.S.D.-ul, problema.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
 

Dl. Palc ău Ciprian:  
 „Doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local 

Hunedoara.”  
 
 
 
 
 

PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 
MINUTA 

 
şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 30.05.2014 

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 

Hunedoara, pe anul 2014. 
Hotărârea nr.132/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
2. Proiect de hotărâre privind  încadrarea terenurilor pe zone şi categorii de folosinţă, 

în intravilan şi extravilan.  
Hotărârea nr.133/2014 se aprob ă cu 19 voturi pentru și un vot ”ab ținere” (Cri șan 

Ovidiu). 
 

3. Proiect de hotărâre participarea Municipiului Hunedoara ca membru afiliat la Bursa 
Română de Mărfuri. 

Hotărârea nr.134/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

4. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinte de necesitate. 
                      Hotărârea nr.135/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

5. Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la SC "PARC INDUSTRIAL” S.R.L. Hunedoara. 
                      Hotărârea nr.136/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

6 Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri 
pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni.  

Hotărârea nr.137/2014 se aprob ă în unanimitate 
 
7. Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui spaţiu in suprafaţă 

de 36 mp,  înregistrat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara , situat pe str. C.Brâncuşi, bl.X2, 
camera 12,cu destinaţia de salon cosmetic. 

                   Hotărârea nr.138/2014 se aprob ă în unanimitate . 

8. Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a patru suprafeţe de teren 
de 1 mp fiecare, înregistrate in domeniul public al Municipiului Hunedoara, situate pe B-dul Dacia, 
nr. 6A, platou piaţa Obor, B-dul Dacia (platforma cinema Flacăra), B-dul Traian, nr. 1 (fabrica de 
pâine Viopan S.R.L)  privind amplasarea unor dozatoare de lapte. 

                       Hotărârea nr.139/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui  act adiţional la contractul de 
închiriere nr. 55051/205/08.11.2012, având ca obiect închirierea unui spaţiu în suprafaţă de 
54,3mp, camerele nr.1 şi nr.2, situat în Hunedoara, str.C.Brâncuşi, Bl.X2, aparținând domeniului 
privat al municipiului Hunedoara. 
                   Hotărârea nr.140/2014 se aprob ă în unanimitate . 
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10. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a  terenului în 
suprafață de 823  mp  înscris în CF Hunedoara nr.66875, nr.cadastral 66875 și a clădirii ”Atelier 
ascensoare” înscris în CF Hunedoara nr.66875, nr.cadastral 66875- C1, situate în Hunedoara, 
strada Munteniei, nr.7A, aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 
                        Hotărârea nr.141/2014 se aprob ă cu 18 voturi ”pentru” și 2 voturi ”împotriv ă” 
(Artean Mircea, Costa Mircea).  
 

 11. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a  terenului în 
suprafață de 162  mp  înscris în CF Hunedoara nr.66876, nr.cadastral 66876, situat în Hunedoara, 
strada Munteniei, nr.7A, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

    Hotărârea nr.142/2014 se aprob ă cu 18 voturi ”pentru”, un vot ”împotriv ă” 
(Artean Mircea), și un vot ”ab ținere” (Costa Mircea).  

 
12. Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 

închiriere nr.1101 /15.05.2012, pentru spaţiul în suprafaţă de 150 mp, situat la parterul pavilionului 
B-magazii, aflat în incinta fostei cazărmi 3130 Hunedoara, aflat în proprietatea municipiului 
Hunedoara.                                             

     Hotărârea nr.143/2014 se aprob ă în unanimitate.  
 
13. Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a contractului de 

concesiune nr.19/2005, pentru terenul în suprafaţă de 318,12 mp, situat în Municipiul Hunedoara la 
intersecția dintre B-dul Libertății și B-dul Republicii, aflat în domeniul public al municipiului 
Hunedoara. 

   Hotărârea nr.144/2014 se aprob ă în unanimitate  
 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului local de desfășurare a 
activităților comerciale in municipiul Hunedoara.         

Hotărârea nr.145/2014 se aprob ă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”împotriv ă” 
(Artean Mircea). 
 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a imobilului în 
suprafață construită de 104 mp, suprafață utilă de 89 mp,  înscris în CF Hunedoara nr. 60910-C1-
U22, nr.cadastral  60910-C1-U22, situat pe str. Viorele nr.1, parter, ap.2, aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara. 

   Hotărârea nr.146 se aprob ă cu 17 voturi ”pentru”, 2 voturi ”ab țineri” (Takacs 
Aranka, Costa Mircea) și un vot ”împotriv ă” (Artean Mircea).  

 
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a  imobilului 

teren în suprafață de 654 mp  înscris în CF Hunedoara nr. 66102, nr.cadastral 66102 și a imobilului 
magazie înscris în CF Hunedoara nr. 66102, nr.cadastral  66102-C1, situate pe str. Urcușului, aflate 
în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.147/2014 se aprob ă cu 18 voturi ”pentru” și un vot ”ab ținere” 
(Noghi ță Lumini ța). 

 
17. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a  imobilului 

teren în suprafață de 450 mp  înscris în CF Hunedoara nr. 65201, nr.cadastral 1088/2/7/2 situat pe 
str.Serei, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

 Titlul hotărârii întrunește  9 voturi ”pentru”, un vot ”împotrivă” (Artean Mircea) și 10 
voturi ”abțineri” (Bucaleț Marian, Palcău Ciprian, Bobouțanu Dan, Stamatoiu Ioan, Fărcaș Bianca, 
Noghiță Luminița, Voinia Claudiu, Cazan Florian, Mărginean Alexandru, Muzsic Robert). 
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Titlul hot ărârii nu a întrunit cvorumul necesar, nu se poate t rece la votarea pe 
articole şi a hot ărârii pe ansamblu . 
 

18. Proiect de hotărâre privind  închirierea prin licitaţie publică a suprafeței utile de 
185,64 mp și cotă părți comune în suprafață de 25 mp din cadrul etajului 2, aripa A, din fosta Școală 
Generală nr.1, înregistrată în domeniul public al Municipiului Hunedoara,  situată pe b-dul. Corvin, 
nr.14, cu destinaţia de săli de cursuri. 

 Hotărârea nr.119/2014 se aprob ă în unanimitate.  
 

19. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local 
al Municipiului Hunedoara  nr. 103/2014 privind aprobarea organizării păşunatului şi exploatării 
pajiştilor permanente, aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara, în anul 2014. 

Hotărârea nr.149/2014 se aprob ă cu 14 voturi ”pentru”, 4 voturi ”ab țineri” 
(Noghi ță Lumini ța, Takacs Aranka, Bucale ț Marian, Palc ău Ciprian), și 2 voturi ”împotriv ă” 
(Cazan Florian, Magaon Jane).  
 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Lucrări de extindere reţea de alimentare cu apă şi 
canalizare, instalaţii de pompare şi reabilitare stradală în Municipiul Hunedoara (proiectare – 
SF/DALI, PT, DE, CS, DTAC+execuţie)” . 
                      Hotărârea nr.150/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractului Subsecvent nr. 4 al 
Acordului Cadru nr. 26489/11.06.2010 pentru obiectivul de investiție „Lucrări de extindere rețea de 
alimentare cu apă si canalizare, instalații de pompare și reabilitare stradală în Municipiul Hunedoara 
(proiectare – SF/DALI, PT, DE, CS, DTAC+execuție)” 

Hotărârea nr.151/2014 se aprob ă în unanimitate . 
 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român în 
domeniul public al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 1946 mp înscris în CF 
nr.67004 al municipiului Hunedoara, nr. cadastral 67004 situat pe strada Urcușului, municipiul 
Hunedoara 

Hotărârea nr.152/2014 se aprob ă în unanimitate . 
 

23. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara 

Hotărârea nr.153/2014 se aprob ă în unanimitate . 
 

24. Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.06.2014 – 31.07.2014 

Hotărârea nr.154/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 25 al ordinii de zi Prezentarea adresei nr.583/5.05.2014 a S.C. D.D. CHIM 
S.R.L., înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.28809/06.05.2014. 
 

La punctul 26 al ordinii de zi Diverse. 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


